

## La Biblioteca de Godella celebra el ‘V Concurs de Microrelats 2019’

La regidoria de Biblioteca de l'Ajuntament de Godella ha llançat la cinquena edició del Concurs de Microrelats, dotat amb dos premis de 350 euros, cinc accèssits i un reconeixement a les 50 millors creacions amb la seu publicació en format llibre.

Les obres, que poden estar tant en castellà com en valencià, han de tindre una extensió màxima de 100 paraules, sense comptar el títol que no podrà excedir de les 10 paraules. Pot participar qualsevol persona major de 18 anys resident a Espanya i el termini de presentació és fins al 4 d'octubre a les 23.59 h.

Les inscripcions al concurs de microrelats és gratuït. Les sol·licituds de participació es podran presentar en les següents modalitats: personant-se físicament en l'Oficina d'atenció al Ciutadà de l'Ajuntament de Godella (Registre General d'Entrada), electrònicament, a través de la seu electrònica de l'Ajuntament de Godella (<https://sede.godella.es>) i també es podran presentar en els llocs o mitjans previstos en la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, de Procediment Administratiu Comú de les Administracions Pùbliques, com per exemple per correu certificat.

Les obres han de ser originals i inèdites. No poden haver sigut premiades ni estar pendents de decisió en cap un altre concurs. Els textos hauran d'estar escrits amb l'extensió .doc, en lletra Arial 12, en doble espai i enviats via correu electrònic a [biblioteca@godella.es](mailto:biblioteca@godella.es).

El jurat estarà compost per tres persones lligades al món de la cultura i de les lletres a proposta de l'Ajuntament de Godella. La decisió del jurat serà inapel·lable i es publicarà el dia 15 de novembre, a través de la web municipal, la Biblioteca i les xarxes socials. A més, es comunicarà a les persones guanyadores telefònicament i per correu electrònic.

Respecte als premis, se seleccionaran 50 relats, els autors dels quals rebran un diploma i un exemplar del llibre publicat amb les seues obres. El millor relat en valencià i el millor en castellà rebran un premi de 350 euros, i hi haurà també cinc accèssits que obtindran 60 euros cadascun.

El lliurament de premis i la lectura dels relats guanyadors i seleccionats tindrà lloc a la biblioteca municipal de Godella el divendres 13 de desembre a les 19 h, en un acte d'entrada lliure per a tothom.

## La Biblioteca de Godella celebra el ‘V Concurso de Microrrelatos 2019’

La concejalía de Biblioteca del Ayuntamiento de Godella ha lanzado la quinta edición del Concurso de Microrrelatos, dotado con dos premios de 350 euros, cinco accésits y un reconocimiento a las 50 mejores creaciones con su publicación en formato libro.

Las obras, que pueden estar tanto en castellano como en valenciano, deben tener una extensión máxima de 100 palabras, sin contar el título que no podrá exceder de las 10 palabras. Puede participar cualquier persona mayor de 18 años residente en España y el plazo de presentación es hasta el 4 de octubre a las 23:59 h.

Las inscripciones al concurso de microrrelatos es gratuito. Las solicitudes de participación se podrán presentar en las siguientes modalidades: personándose físicamente en la Oficina de atención al Ciudadano del Ayuntamiento de Godella (Registro General de Entrada), electrónicamente, a través de la sede electrónica del Ayuntamiento de Godella (<https://sede.godella.es>) y también se podrán presentar en los lugares o medios previstos en la Ley 39/2015, de 1 de octubre, de Procedimiento Administrativo Común de las Administraciones Públicas, como por ejemplo por correo certificado.

Las obras tienen que ser originales e inéditas. No pueden haber sido premiadas ni estar pendientes de decisión en ninguno otro concurso. Los textos tendrán que estar escritos con la extensión .doc, en letra Arial 12, en doble espacio y enviados vía correo electrónico a [biblioteca@godella.es](mailto:biblioteca@godella.es).

El jurado estará compuesto por tres personas ligadas al mundo de la cultura y de las letras a propuesta del Ayuntamiento de Godella. La decisión del jurado será inapelable y se publicará el día 15 de noviembre, a través de la web municipal, la Biblioteca y las redes sociales. Además, se comunicará a las personas ganadoras telefónicamente y por correo electrónico.

Respecto a los premios, se seleccionarán 50 relatos, los autores de los cuales recibirán un diploma y un ejemplar del libro publicado con sus obras. El mejor relato en valenciano y el mejor en castellano recibirán un premio de 350 euros, y habrá también cinco accésits que obtendrán 60 euros cada uno.

La entrega de premios y la lectura de los relatos ganadores y seleccionados tendrá lugar en la biblioteca municipal de Godella el viernes 13 de diciembre a las 19 h, en un acto de entrada libre para todo el mundo.